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Zagreb, 5.svibnja 2022.  

Broj: 168-1/2022 

• ŽUPANIJSKIM SAVEZIMA 

 

ZAPISNIK 

  

sa V. sjednice Izvršnog odbora održane 

5.svibnja 2022. godine s početkom u 19 sati putem video veze 

 

Prisutni članovi Izvršnog odbora: Denis Peršić – predsjednik, Igor Banovac - dopredsjednik, Loris Matković, 

Miljenko Butković, Dino Blečić, Luka Gracin i Boris Nadenić  

Ispričao izostanak: Luko Hendić i Jerko Marinković.  

Ostali prisutni: Lukrecija Zanki – glavna tajnica, Vjekoslav Matetić – direktor reprezentacija, Sandro Gulja – 

Komisija za razvoj i školovanje kadrova, Filip Matijašić – Komisija sportaša 

 

 

Sjednicu je otvorio Denis Peršić koji je na početku pozdravio sve prisutne, nakon toga je utvrdio  

potreban kvorum, glavnu tajnicu zadužio za zapisničara te dao prijedlog za  

 

D N E V N I   R E D: 

 

0. Prihvaćanje zapisnika – sjednica od 9.3.2022., očitovanja od 18.3. (odluka br.101/2022), sjednica 

od 23.3.2022., očitovanja od 8.4. (odluka 119/2022) 

1. Realizacija aktivnosti – hodogram s 3. sjednice od 9.3.2022.godine 

2. Sportska komisija  

a) usvajanje propozicije za novu sezonu 

b) BS VSŽ-e – prijedlog datuma za seniorski Kup Hrvatske 

c) IBS – zahtjev za produljenje prelaznog roka  

3. Priprema obljetnice 70 godina HBS-a - odluke: 

a) logo za memorandum HBS-a – kontinuirana promidžba 

b) odluka o kriterijima za dodjelu nagrada i priznanja 

c) odluka o nagradama (broj i vrsta) 

4. Aktivnosti reprezentacija (volo, rafa, petanka) 

5. Komisija sportaša 

6. Osnivačka Skupština ZT HBS 

7. Izrada knjižice za rad s mladima  

8. Ljetni kampovi za rad s mladima 

a) Odgovori IBS, DU, ST 

9. Sufinanciranje projekata za rad s mladima: 

a) Zahtjev BS SDŽ po završenom projektu Boćanje u školama  

b) HKBL 2021./2022. 

c) Završnica HJBL-e 2021./2022. – BK Brela 
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10. Žalbe na odluke Disciplinskog suca: 

a) Žalba BK Sveti Luka  

b) Žalba igrača S.Medića  

11. Razno: 

a) Sjednica IO-a FEB 

b) Zahtjev BK Špansko – registracija u BSGZ 

c) Disciplinska komisija HOO-a – info na znanje 

d) Prijedlog IBS-a za unapređenje informatičkog sustava HBS-a 

e) Finalizacija nabave opreme za reprezentativce 

f) Aktivnosti na pripremi edukacije za trenere HOA 

  koji je jednoglasno usvojen. 
 

ODLUKE I ZAKLJUČCI PO DNEVNOM REDU 

 

AD 0. Prihvaćanje zapisnika – sjednica od 9.3.2022., očitovanja od 18.3. (odluka br.101/2022), 

sjednica od 23.3.2022., očitovanja od 8.4. (odluka 119/2022) 

 

Predsjednik je otvorio raspravu po zapisnicima i očitovanjima.  

Zapisnik sa sjednice od 9.3.2022., očitovanje od 18.3. (odluka br.101/2022), zapisnik sa sjednice od 

23.3.2022. i očitovanje od 8.4. (odluka 119/2022) jednoglasno su usvojeni. 

 

AD 1. Realizacija aktivnosti – hodogram s 3. sjednice od 9.ožujka 2022.godine 

 

Glavna tajnica izvijestila je prisutne o odrađenim aktivnostima po odlukama i zaključcima sa sjednice od 

9.ožujka 2022.godine.  

Predsjednik potvrđuje da se rok za realizaciju neodrađenih aktivnosti (ponude za redizajn web stranice 

Saveza, informacija o mogućnostima suradnje s veteranskim centrom Sinj, prijedlog sudjelovanja petanka 

reprezentacije na međunarodnom natjecanju, održavanje izborne Skupštine ZT, objava rekorda na webu – 

dopuna s raffa i petanka rekordima) produljuje do sljedeće sjednice. 

 

AD 2 Sportska komisija 

 

D.Blečić predstavlja prijedlog dokumenta Hrvatske boćarske lige 2022. – 2025. koji je sastavljen u skladu s 

odlukom Skupštine HBS-a od 6.srpnja 2020.godine, a u kojem je izložen način odigravanja, raspored 

disciplina i način popunjavanja i ispadanja HBL za razdoblje 2022. – 2024.godine. 

Nakon kraće rasprave dokument  Hrvatske boćarske lige 2022. – 2025 jednoglasno je usvojen.  

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/05/182-HB-lige-22-25.pdf 

 

a) Propozicije liga za novu sezonu 

Propozicije Super HB lige 2022./2023 – jednoglasno usvojene 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/05/Propozicije-Super-HBL-22-23.pdf 

Propozicije 1.HBL-e 2022./2023. – jednoglasno usvojene 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/05/Propozicije-1.-HBL-22-23.pdf 

 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/05/182-HB-lige-22-25.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/05/Propozicije-Super-HBL-22-23.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/05/Propozicije-1.-HBL-22-23.pdf
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Propozicije 2.HBL-e 2022./2023. – jednoglasno usvojene 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/05/Propozicije-2.-HBL-22-23.pdf 

Propozicije HŽBL-e 2022./2023. – jednoglasno usvojene 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/05/Propozicije-H%C5%BDBL-22-23.pdf 

 

b) BS VSŽ-e – prijedlog datuma za seniorski Kup Hrvatske 

I.Banovac u ime BS VSŽ-e, kojem je dodijeljeno domaćinstvo i organizacija završnice Kupa Hrvatske za 

seniore, predložio je održavanje natjecanja 8.listopada 2022.godine. 

Nakon kraće rasprave jednoglasno je donesena odluka da će se završnica Kupa Hrvatske za seniore 

održati 8.listopada 2022.godine u Vukovaru na terenima BK Mitnica. 

 

c) IBS – zamolba za produljenje prelaznog roka  

IBS je uputio IO-u zahtjev za produljenje prijelaznog roka za tjedan dana zbog odigravanja kvalifikacijskih 

susreta za popunu IBS-ovih liga, a koji ne mogu započeti sve dok ne završe kvalifikacije za popunu HBS-ovih 

liga.  

Nakon kraće rasprave jednoglasno je prihvaćen zahtjev IBS-a. 

Sportska komisija, u skladu s prihvaćenim zahtjevom IBS-a predlaže izmjene i dopune u kalendaru: 

- Prelazni rok i period za registraciju od 1.7. – 7.8.2022.godine 

- Kraj natjecateljske sezone 2021./2022. – 7.kolovoza 2022.godine 

- Početak natjecateljske sezone 2022./2023. – 8.kolovoza 2022.godine. 

Zadužuje se Sportska komisija da za sljedeću sjednicu IO-a sastavi prijedlog promjena Kalendara u skladu s 

usvojenim propozicijama. 

 

AD 3 Priprema obljetnice 70 godina HBS-a - odluke: 

a) logo za memorandum HBS-a – kontinuirana promidžba 

b) odluka o kriterijima za dodjelu nagrada i priznanja 

c) odluka o nagradama (broj i vrsta) 

Predsjednik je izvijestio prisutne o sastanku delegacije Saveza s T.Družakom, državnim tajnikom u 

Ministarstvu turizma i sporta kada se, između ostalog, razgovaralo i o obilježavanju 70 godina HBS-a. 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/delegacija-saveza-u-minisatrstvu-turizma-i-sporta/ 

Planiranje obilježavanja nastavlja se zacrtanom dinamikom. No, zbog međunarodnih aktivnosti i natjecanja 

kojima je mjesec listopad ispunjen, ako ne bude promjene u kalendaru FIB, FEB i ABC konfederacije, proslavu 

neće biti moguće održati u planiranom datumu 21.10. Zbog svega navedenog odgađa se za sljedeću sjednicu 

rasprava i donošenje navedenih odluka.  

 

AD 4 Aktivnosti reprezentacija (volo, raffa, petanka) 

 

V.Matetić, usmeno izlaže kalendar predstojećih aktivnosti priprema i natjecanja svih volo i raffa 

reprezentacije,  uz osvrt na do sada odrađene aktivnosti. Skreće pažnju na sudjelovanje predstavnika Saveza 

na MI u Alžiru i Svjetskim igrama neolimpijskih sportova Birminghamu,USA. 

Predsjednik je zahvalio V.Matetiću, na trudu, radu i zalaganju kao izborniku i Direktoru svih reprezentacija 

te posebno na angažmanu i uspješnoj organizaciji međunarodnog petoboja za igrače do 23 godine održanom 

u Jadranovu. 

 

 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/05/Propozicije-2.-HBL-22-23.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/05/Propozicije-H%C5%BDBL-22-23.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/delegacija-saveza-u-minisatrstvu-turizma-i-sporta/
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AD 5 Komisija sportaša 

 

Predsjednik je pozdravio F.Matijašića, predsjednika Komisije sportaša i zaželio mu dobrodošlicu na 

sjednice IO-a na kojima će redovno sudjelovati i predstavljati interese sportaša i sportašica HBS-a. 

F.Matijašić pozdravio je sve prisutne te izložio teme za raspravu u ime Komisije: 

- prijedlog da se osigura fizioterapeut za priprema i natjecanja reprezentacija 

- prijedlog da se osigura sportski psiholog za sportaše/ice korisnike razvojnih programa 

- prijedlog da Savez otvori korisničke račune na društvenim mrežama – radi popularizacije boćanja među 

mlađom i studentskom populacijom 

- prijedlog da se zainteresiranim sportašima/cama sufinancira edukacija za trenere boćanja 

Svi prisutni članovi IO-a podržali su nastup i izlaganje F.Matijašića i naglasili važnost da se glas sportaša/ica 

čuje. 

V.Matetić je potvrdio da često razgovarala sa sportašima i zaželio je Komisiji mnogo uspjeha u radu. 

Predložio je F.Matijašiću, da u aktivnosti među studentskom populacijom (predstavljanje boćanja u 

studentskim domovima i fakultetima u Zagrebu i Splitu u blizini boćarskih terena) uključi i Ivana Čorića i 

Gabrijela L. Perkova. 

Predsjednik je predložio da ured Saveza i Direktor reprezentacija do jedne od sljedećih sjednica izrade 

analizu prijedloga Komisije sportaša i o tome izvijeste Izvršni odbor. 

 

AD 6 Osnivačka Skupština ZT HBS-a 

 

S.Gulja izvijestio je prisutne da je 8.travnja pokušao održati video sjednicu Skupštine Zbora trenera na kojoj 

se nije okupio dovoljan broj osoba. Predlaže da se objavi javni poziv zainteresiranima da dostave zahtjeve za 

registraciju u Zbor trenera nakon čega će biti obaviješteni o datumu održavanja nove sjednice Skupštine.   

 

AD 7  Jzrada knjižice za rad s mladima 

 

Predsjednik je zahvalio D.Punišu koji je osigurao prijevod dokumenta s francuskog jezika, materijala za rad 

s mladima. Po formiranju Zbora trenera krenut će se konkretnije u realizaciju knjižice koja je namijenjena 

trenerima za rad s mladima. 

I.Banovac potvrdio je da je tijekom razgovora u Hrvatskoj olimpijskoj akademiji izražena njihova spremnost 

da financijski podrže realizaciju ove knjižice.. 

S.Gulja je potvrdio da Savez mora pružiti trenerima podlogu s temeljnim postavkama za rad s djecom, kao 

što se mora raditi i na organizaciji seminara i kampova za trenere. 

 

AD 8 Ljetni kampovi za rad s mladima 

 

a)  odgovori IBS, DU, ST 

Glavna tajnica je izvijestila da su ured Saveza, po pozivu početkom godine upućenom županijskim savezima 

u svezi organizacije kampova za rad s mladima, stigla tri odgovora, iz IBS-a, BS DNŽ-e i BS SDŽ-e. 

Predsjednik  je predložio da se županijskim savezima ponovi upit o planovima za održavanje kampova, 

postoji li potreba za sufinanciranjem takvih aktivnosti i o potencijalnim polaznicima kampova van matičnog 

županijskog saveza. 

V.Matetić izrazio je spremnost da izbornici reprezentacija obiđu prijavljene kampove i održe edukaciju za 

trenere i polaznike. Naveden je primjer boćarskog kampa BS PGŽ-e na Platku gdje postoje savršeni uvjeti za 
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rad tijekom ljetnih mjeseci i dobra iskustva po pitanju smještaja, prehrane i boćarske infrastrukture što 

predstavlja odlične preduvjete da Platak postane mjesto i nacionalnog boćarskog kampa. 

 

AD 9 Sufinanciranje projekata za rad s mladima 

a) Zahtjev BS SDŽ po završenom projektu Boćanje u školama  

b) HKBL 2021./2022. 

c) Završnica HJBL-e 2021./2022. – BK Brela 

Predsjednik po usvojenom Financijskom planu, pristiglom zahtjevu BS ŽSD-e za sufinanciranje projekta 

Boćanje u školama i pristigloj kandidaturi BK Brela (uz podršku BS ŽSD-e) za organizaciju završnice HJBL-e 

2021./2022. predlaže raspodjelu sredstava za sufinanciranje projekata za rad s mladima. 

Nakon kraće rasprave u kojoj su sudjelovali svi prisutni donesena je jednoglasna odluka: 

a) Odobrava se isplata 1.000,00 kn BS Županije Splitsko-dalmatinske za Boćanje u školama 

b) Odobrava se isplata po 1.000,00 kn ekipama sudionicama HKBL-e 2021./2022. 

c) Prihvaća se kandidatura BK Brela za domaćinstvo završnice HJBL-e u sezoni 2021./2022. i 

odobrava im se isplata 2.000,00 kn za sufinanciranje organizacije tog natjecanja. 

Predsjednik napominje da ovo nije konačan iznos sufinanciranja projekata za mlade, na kraju godine, ako 

bude sredstava iznosi će možda biti i povećani. 

AD 10  Žalbe na odluke Disciplinskog suca: 

 

a) žalba Bk Sveti Luka 

 

BK Sveti Luka uložio je žalbu Izvršnom odboru HBS-a na Odluku Disciplinskog  suca (Br.:304-2/2022 od 

31.3.2022.). Utvrđeno je da je ista podnesena pravovremeno i od ovlaštenog podnositelja. 

Nakon kraće rasprave žalba BK Sveti Luka jednoglasno je odbijena. 

Tekst obrazloženja odluke bit će dostavljen BK Sveti Luka i strankama u postupku, te objavljen na stranicama 

Saveza. 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/05/168-3-Odluka-IO-a-o-%C5%BEalbi-BK-Sveti-

Luka.pdf 

 

b) žalba igrača S.Medića 

 

Stipe Medić uložio je žalbu Izvršnom odboru HBS-a na Odluku Disciplinskog  suca (Br.:53/2022 od 

18.3.2022.). Utvrđeno je da je ista podnesena pravovremeno i od ovlaštenog podnositelja.  

Nakon kraće rasprave žalba S.Medića odbijena je većinom glasova (1 SUZDRŽAN). 

Tekst obrazloženja odluke bit će dostavljen igraču Stipi Mediću i strankama u postupku, te objavljen na 

stranicama Saveza. 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/05/168-4-Odluka-IO-a-o-%C5%BEalbi-S.-

MEDI%C4%86.pdf 

 

 

 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/05/168-3-Odluka-IO-a-o-%C5%BEalbi-BK-Sveti-Luka.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/05/168-3-Odluka-IO-a-o-%C5%BEalbi-BK-Sveti-Luka.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/05/168-4-Odluka-IO-a-o-%C5%BEalbi-S.-MEDI%C4%86.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/05/168-4-Odluka-IO-a-o-%C5%BEalbi-S.-MEDI%C4%86.pdf
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AD 11. Razno: 

 

a) sjednica IO-a FEB 

Predsjednik je izvijestio prisutne da će se u Budvi, 7.svibnja održati sjednica IO-a FEB na kojoj će se, između 

ostalog, razgovarati o kalendaru aktivnosti FEB za 2022.godinu, o EP za boćarice u Sloveniji, o Tehničkom 

pravilniku KEP-a za 2022 i dr. 

 

b) zahtjev Bk Špansko – registracija u BS GZ 

Predsjednik je izvijestio prisutne da je BŠK Špansko uputio dopis u ured Saveza u kojem nas izvješćuju o 

Rješenju Sportske inspekcije nadležnog ministarstva po kojem je Boćarskom Savezu Grada Zagreba 

naređeno da registriraju BŠK Špansko u BS GZ, a time posredno i u HBS, a što oni nisu učinili. BŠK Špansko 

zatražio je očitovanje HBS-a po tom pitanju. 

Nakon rasprave donesena je jednoglasna odluka: 

Hrvatski boćarski savez nalaže BS GZ da postupi po Rješenju Sportske inspekcije, da kao članica 

Saveza  poštuje odluke nadležnih državnih tijela, pozitivne zakonske propise i akte HBS-a, da ne vrši 

diskriminaciju bilo kojeg člana HBS-a, potencijalnog člana i da se očituju HBS-u zbog čega nisu 

postupili po Rješenju Sportske inspekcije. 

 

c) Disciplinska komisija HOO-a – info na znanje 

Predsjednik je izvijestio prisutne da je Savez zaprimio Zaključak Disciplinske komisije HOO-a po kojem se 

odbacuje disciplinska prijava M.Milanovića-Litre protiv HBS-a zbog zastare. M.Milanović-Litre podnio je 

disciplinsku prijavu HOO-u protiv HBS-a u kojoj ukratko navodi da HBS nije nikada proveo Rješenje VŠA iz 

2015.godine kojim je ukinuta Odluka HBS-a, u dijelu kojim je poništen natječaj za izbornika ženske boćarske 

reprezentacije i izbornika boćarske reprezentacije do 23 godine. Predsjednik skreće pažnju da je ovakvim 

zaključkom Savez izbjegao spor u kojem moguće kazne iznose cca 50% proračuna. 

 

d) Prijedlog IBS-a za unapređenje informatičkog sustava HBS-a 

Po prijedlogu IBS-a za unapređenje informatičkog sustava HBS-a i rasprave o aktivnostima redovnog 

održavanja aplikacije donesena je jednoglasna odluka: 

- Od natjecateljske sezone 2022./2023 podatak o datumu liječničkog pregleda bit će ispisan na 

iskaznici igrača/ice 

- Tajnici županijskih saveza unosit će podatak o liječničkim pregledima u službenu internetsku 

aplikaciju Saveza 

- Od natjecateljske sezone 2022./2023. članska iskaznica igrača/ice bez fotografije neće biti 

valjana. Fotografija postaje obvezna za sve klubove u bazi HBS-a. 

- Uputit će se poziv svima da pravovremeno dostave digitalne fotografije radi unosa u bazu, tj. 

najkasnije do kraja prelaznog roka. 

  

e) Finalizacija nabave opreme za reprezentativce 

V.Matetić i glavna tajnica potvrdili su da je u završnoj fazi realizacija opreme reprezentativaca (prikupljeni 

su mjere gotovo svih igrača i igračica, dovršava se vizualno rješenje). 
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f) Aktivnosti na pripremi edukacije za trenere - HOA 

Po informacijama sa sastanka održanog u Hrvatskoj olimpijskoj akademiji i po iskustvima polaznika tečaja 

za osposobljavanje osoba za poslove trenera boćanja koji je u završnoj fazi u BS PGŽ-e donesena je 

jednoglasan zaključak: 

Iz ureda Saveza bit će upućen poziv prema županijskim savezima i klubovima da pošalju 

neobvezujuće prijave zainteresiranih osoba (posebno za područje BS GZ, BS ŽSD i BS DNŽ-e) za tečaj 

u organizaciji Saveza i HOA-e za osposobljavanje osoba za poslove trenera boćanja. 

 

Postoji velika vjerojatnost da će Savez u skoro vrijeme donijeti odluku da svaki klub mora imati trenera, tj. 

osobu osposobljenu za poslove trenera boćanja. 

 

 

Sjednica je započela s radom u 19 sati, a završila u 22.15 sati. 

 

Zapisničar   

Lukrecija Zanki                                                                                                                  Predsjednik HBS-a 

Glavna tajnica HBS-a                                                                                                             Denis Peršić 

 

 


